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دیـــدگاه

یکــی از موارد مهمــی که اجازه نداده تا به امروز از سیستم 
VAR در داخل ایران استفاده شــود تحریم های ایران برای منع 
ورود دوربین های مربوط به این تکنولوژی است. این دوربین ها 
بهواسطه کیفیت بالای خود قابلیت استفاده در پهپاد را هم 
دارند و ورود آنها با وجود تحریم ها بسیار سخت است چون 
شرکت های بین المللی با مشکلاتی برای عرضه و پشتیبانی 
مواجه می شوند و موانع زیادی برای فروش محصولات خود 
به ایران دارند. شرکتی که مسئولیت نصب VAR به آن داده 
می شود با اختیاراتی که پیدا می کند این توانایی را پیدا می کند 
به صورت کامل ورزشگاه را رصد کند. پیش از این برای آنالیز و 
دیتا در بازی های لیگ برتر فوتبال قصد همکاری با شرکت های 
خارجی را داشتیم اما چون بحث امنیتی وجود داشت و سرور 
این شرکت ها در داخل کشور نبود، با این تصمیم مخالفت 
شد چون امکان استفاده ابزاری وجود داشت. با وجود این دو 
موضوعی که به آنها اشاره کردم استفاده از تکنولوژی VAR در 
ایران بسیار دشوار است و در شرایط کنونی تنها در بازی های 
ملی می توان امیدوار به استفاده از چنین سیستمی برای کمک 
به تیم داوری بود. احتمال آنکه شرکتی دانش بنیان در ایران 
بتواند VAR را تولید کند و قابل رقابت با شرکت های مدنظر 
فیفا باشد، بازهم نمی توان از فیفا برای شرکت داخلی مجوز 
گرفت حتی اگر تحت لیسانس یکی از این شرکت ها باشد. 
شرکت هایی که از فیفا مجوز VAR دریافت کنند حامی مالی 
فدراسیون جهانی فوتبال به شمار می روند و فعالیت هایی 
در این زمینه دارند که مانع از آن می شود فیفا به کشوری 
اجازه استفاده از VAR توسط شرکتی داخلی دهد. برای 
دیدارهای انتخابی جام جهانی هم در صورت موافقت با مدل 
قابل جابه جایی VAR قطعا به گونه ای خواهد بود که فیلم ها با 

نظارت داخلی پخش زنده را به همراه داشته باشد.

مشکلات VAR برای ورود به ایران! 

    تمدید
باشگاه رئال مادرید خبر داد قرارداد تیبوکورتوا تا ۲۰۲۶ 
تمدید شده است. سنگربان ۲۹ ساله بلژیکی در سال ۲۰۱۱ 
»خنک« را به مقصد چلسی ترک کرد و تحت قرارداد این 

تیم برای 3سال در اتلتیکومادرید حضور داشت.

        تجمع
شماری از هواداران تیم فوتبال استقلال مقابل ساختمان 
باشگاه تجمع کردند تا نارضایتی  خودشان از عملکرد 
مدیران درباره نقل وانتقالات را به گوش آنها برسانند. آنها 

علیه مدیران باشگاه موضع گرفته و شعار سردادند.

                  امپایه 
بازیکنان پاری سن ژرمن در حالی برای جشن تولد 
آندرهررا دورهم جمع شدند که در بین آنها کیلیان امباپه 
دیده نمی شد تا به شایعات درباره جدایی او دامن زده 
شود. گفته می شود امباپه خواهان پیوستن به رئال است.

ت
شــ

سنو
عک

فوتبــالداخلــی
تسنیم: سردار آزمون درباره تساوی زنیت در هفته چهارم 
لیگ برتر روسیه صحبت کرد. آزمون درباره نتیجه تساوی زنیت 
برابر لوکوموتیو مسکو پس از کسب سه پیروزی متوالی در هفته 
چهارم لیگ برتر روسیه گفت: نمی توانم بگویم که از این نتیجه 
خوشحالیم، زیرا بازی را کنترل کردیم و می توانستیم سه امتیاز 
را کسب کنیم. متاسفانه این گونه پیش نرفت و تمرکزمان را از 
دست دادیم. مهاجم زنیت در پاسخ به این پرسش که به نظر 
می رسید خطای پنالتی صورت گرفته روی او از بیرون یک 
برخورد سبک باشد، اظهارداشت:  ما فوتبال بازی می کنیم و 
چیزی به عنوان برخورد سبک و سطحی وجود ندارد. برخورد 
با من انجام شد و روی زمین افتادم. این هم یک ضربه پنالتی 
بود. سردار آزمون افزود: ما در این بازی خارج از خانه یک امتیاز 
گرفتیم اما می توانستیم برنده شویم. سعی کردیم بازی خودمان 

را انجام دهیم.

  تیم فوتبال منچسترسیتی فصل جدید و دفاع از عنوان 
قهرمانی اش را با شکست خارج از خانه برابر تاتنهام آغاز کرد. 
تک گل سون هئونگ مین برای سفیدپوشان لندن کافی بود تا 
آنها از اولین بازی شان در این فصل که اولین بازی رسمی شان 
با هدایت سرمربی جدید آنها نونو اسپریتو سانتو بود سه امتیاز 
ارزشمند بگیرند. شکست سیتی در این بازی سبب شد که 
خبرنگاران در نشست خبری پس از بازی به احتمال نیاز 
پیداکردن این تیم به خرید هری کین مهاجم تاتنهام اشاره 
داشته  باشند، بازیکنی که به دلیل دیر برگشتن به تمرینات 
هنوز آماده حضور در میادین نیست و مقابل سیتی هم بازی 
نکرد. پپ گواردیولا اما این موضوع را رد کرد و تیمش را بدون 
ورود کاپیتان تیم ملی انگلیس هم تیمی کامل دانست. این در 
حالی است که منچسترسیتی در بازی قبلی اش در جام خیریه 
)سوپرجام( برابر لسترسیتی هم موفق به گلزنی نشد و جام را به 
روباه ها واگذار کرد. گواردیولا در پایان مسابقه گفت: ما همان 
تیم و همان نفرات فصل گذشته هستیم. فقط سرخیو آگوئرو 
رفته و ما متاسفانه فصل گذشته نتوانستیم خیلی از او استفاده 
کنیم. البته جک گریلیش هم به ما اضافه شده است. به جز این، 
ما همان تیمی هستیم که فصل گذشته لیگ برتر را فتح کرد. 
تیم ما هنوز هم کارهای خیلی خوبی انجام می دهد و این هم 
عادی است. سرمربی اسپانیایی منچسترسیتی افزود: تاتنهام 
برای ما حریفی بسیار سرسخت است. من همیشه این احساس 
را داشته ام که ما در خانه تاتنهام خوب بازی کرده ایم، اما 
نتوانستیم نتیجه بگیریم چون حریف تیمی است که شما را با 
تغییر فاز سریع بازی اش غافلگیر و مجازات می کند. ما هر کاری 
که برای کسب پیروزی لازم بود انجام دادیم و تلاش کردیم که 
مانع تغییر فاز بازی تاتنهام شویم، اما گاهی اوقات این اتفاق 
رخ می داد. بسیاری از بازیکنان ما هنوز برای 90 دقیقه بازی 
کردن آماده نشده اند، اما حالا یک هفته وقت داریم تا برای بازی 
مقابل نوریچ آماده شویم و امیدوارم که بازیکنان مان هم رفته 
رفته آماده تر شوند. گواردیولا ادامه داد: سیتی همان تیم فصل 
گذشته است. ما فصل گذشته کلی گل زدیم. گاهی اوقات هم 
پیش می آید که با وجود همه تلاش های تان بازی را نمی برید، 
اما مهم این است که تسلیم نشوید. در این بازی ما کلی موقعیت 
ساختیم، اما نشد که گل بزنیم. البته فصل گذشته هم همین 
مساله وجود داشت. پپ در پایان تاکیدکرد: با همه اینها من 
می گویم منچسترسیتی آنقدر خوب هست که بتواند موقعیت 
بسازد و گل بزند و این کار را هم انجام خواهیم داد. من در تیمم 
نکات بسیار بسیار خوبی می بینم. می دانم که نتیجه خوبی از 
این بازی نگرفتیم، اما کلی نکته مثبت دیدم که در آینده به ما 

برای بهترشدن کمک می کند.

بیــنالمــلل

آرمان ملی: تیم ملی فوتسال زنان ایران که دو دوره پیاپی 
جام قهرمانی آسیا را به دست آورده حالا در انتظار انتخاب 
سرمربی است؛ پروسه ای که شنیده شده با حاشیه های فراوانی 

همراه بوده است. 
 درگیری؟

در شرایطـــی که پیش بینــی می شد روز یکشنبه  سرانجام 
تصمیم نهایی درباره انتخاب سرمربی تیم ملی فوتسال زنان پس 
از یکماه مذاکرات فشرده با ۸ گزینه مطرح شده، اتخاذ شود اما 
این اتفاق رخ نداد و حالا از راهروهای فدراسیون فوتبال اخبار 
جنجالی درباره انتخاب سرمربی جدید تیم ملی فوتسال زنان 
به گوش می رسد. گفته می شود یکی از  اعضای هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال  در کنار »شهناز یاری« که یکی از ۸ گزینه 
سرمربیگری تیم ملی فوتسال زنان است، در محل ساختمان 
فدراسیون فوتبال حاضر شده و مشاجره لفظی را با علی صانعی 
که قرار است در کسوت مدیرفنی تیم ملی فوتسال بانوان فعالیت 
داشته باشد و هم چنین سیده  شهره موسوی نایب رئیس زنان 
فدراسیون فوتبال داشته است. وی به طرز عجیبی بر انتخاب 
شهناز یاری و یا فاطمه شریف به عنوان سرمربی تیم ملی فوتسال 
زنان پافشاری داشته است! جالب آن که این جنجال بزرگ عضو 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در شرایطی رخ داده که نظر 
دیگر اعضای هیات رئیسه و هم چنین شخص ریاست فدراسیون 
فوتبال و علی صانعی به عنوان مدیرفنی و شهره موسوی 
به عنوان نایب رئیس زنان، گزینه دیگری بوده و سروصدا شکل 
گرفته در جلسه میان او و صانعی و موسوی در نوع خود عجیب 
و جالب توجه است. این عضو هیات رئیسه حتی نسبت به شهره 
موسوی هم موضع گیری تندی داشته و به او این چنین گفته 
که چگونه و با چه اختیاری از شخصی مثل صانعی برای انتخاب 
سرمربی تیم ملی مشاوره گرفته است؛ آن هم در شرایطی که هم 
نایب رئیس زنان فدراسیون فوتبال اختیار دارد که از هر مشورتی 

استفاده کند و هم این که علی صانعی یکی از چهره های موفق 
و شناخته شده فوتسال ایران است و در حوزه فوتسال زنان هم 
دستاوردهای خوبی دارد و در دو دوره قهرمانی پیشین تیم ملی 
فوتسال زنان در آسیا، در نقش مدیرفنی مشغول به فعالیت 

بوده است.
 واکنش  فدراسیون 

در این باره شهره موسوی رئیس کمیته بانوان و نایب رئیس 
فدراسیون فوتبال گفت: از اینکه چه کسانی این چنین اخبار 
فدراسیون را به بیرون درز می دهند تعجب می کنم. من هر  روز 
طبق وظیفه ذاتی ام به فدراسیون می روم و مشخص است که 
برای امور مختلف کمیته بانوان جلسات متعدد داریم. انتخاب 
کادرفنی فوتسال هم یکی از همان برنامه هایی است که 
پیگیری می کنیم. وی  افزود: از مدت ها قبل در حال بررسی بین 
گزینه های مختلف برای انتخاب کادرفنی هستیم. ما نیروهای 
مجرب و کاربلد کم نداریم و مشخص است که انتخاب نفرات 
کار راحتی نیست و از همه مهمتر همیشه برای انتخاب نفرات 
ممکن است بین تصمیم گیران اختلاف نظرهایی باشد اما ما 
اختلافی که منجر به حاشیه شود؛ نداریم. موسوی تاکیدکرد: 
همه چیز طبق روال پیش می رود. ما قصد داریم تیم امید هم 
برای پشتوانه سازی فوتسالمان تشکیل دهیم. در هر صورت 
انتخاب کادرفنی هم به گونه ای است که باید برای هر تیم یک 
سرمربی انتخاب شود و ما نمی توانیم از همه واجدان شرایط 
استفاده کنیم و شاید این وسط  برخی بابت عدم انتخابشان 
ناراحت شوند که طبیعی است اما ایجاد حاشیه برای ورزش 
بانوان کار خوبی نیست و اگر کسانی به قصد تخریب ورزش 
بانوان این کارها را می کنند از روی دلسوزی نیست. وی در پاسخ 
به این سوال که گفته می شود بین او و عزیزی خادم برای انتخاب 
شهرزاد مظفر اختلاف وجود دارد؛ تاکیدکرد: اصلا چنین چیزی 
نیست. پرونده مظفر همان یک ماه ونیم قبل بسته شد. من 

وظیفه داشتم با خانم مظفر به عنوان کسی که سال ها کارکرده 
و تجربه دارد مذاکره کنم و او  را در لیست گزینه ها قرار دهم اما 
او گفت که با فدراسیون کویت قرارداد دارد و نمی تواند به ایران 

بیاید. بنابراین او  دیگر جزو گزینه های ما نیست.
 دغدغه ها 

فرزانه توسلی دروازه بان شماره یک فوتسال ایران در مورد 
فرآیندِ انتخاب سرمربی جدید تیم ملی فوتسال زنان گفت: 
انتخاب سرمربی برای تیم ملی فوتسال بانوان یک سرمایه گذاری 
برای آینده تیم ملی است. گزینه هایی مطرح که همگی، اسم 
و رسم دار هستند و امید ما این است که گزینه ای انتخاب 
شود که مصلحت تیم ملی در آن است. او ادامه داد: سرمربی 
تیم ملی باید باشخصیت، باتجربه، دارای اعتمادبه نفس، جسور 
و همچنین دارای روابط خوب و دوستانه با بازیکنان خود باشد 
و این خصوصیات، سوای داشته های فنی و دانش فوتسالی آن 
مربی است. سارا شیربیگی برترین گلزن ادوار لیگ برتر فوتسال 
بانوان در مورد فرآیندِ انتخاب سرمربی جدید تیم ملی فوتسال 
زنان اظهارکرد: به عنوان عضوی از تیم ملی، نگران آینده تیم ملی 
هستم. انتخاب سرمربی وظیفه من یا بازیکنان نیست اما امیدوارم 
کسانی که در این کار دخیل هستند آینده را در نظر بگیرند. وی 
افزود: تیم ملی به یک مربی باتجربه نیاز دارد که در شرایط دشوار 
بتواند تیم را مدیریت کند. به عنوان یک بازیکن، این را درک 
می کنم که آرامش چگونه می تواند از نیمکت به زمین منتقل 
شود و این شرایط، چیزی است که سرمربی آن را ایجاد می کند. 
نسترن مقیمی  بازیکن تاثیرگذار تیم فوتسال سایپا درباره پروسه 
انتخاب سرمربی تیم ملی فوتسال بانوان گفت: سرمربی به معنای 
رهبر یک تیم است و رهبر یک تیم چه در پیروزی و چه در 
شکست، مسئولیت اصلی را دارد و این سکانی است که باید به فرد 
لایق آن سپرد. وی افزود: انتخاب سرمربی تیم ملی، تصمیمی  
متعلق به تمام ایران است و یک مسئولیت برای تصمیم گیرندگان 
ایجاد می کند. ما ۲ دوره قهرمان آسیا شده ایم و از ما انتظار می رود 
بازهم قهرمان شویم اما قهرمانی ابزار مناسب می خواهد و یکی از 

این ابزارها، مربی کارآزموده است.
 کمیته  فنی؟

روال درست و معمول این است که ابتدا سرمربی توسط 
کمیته فنی معرفی شود و سپس مربی نفرات پیشنهادی خود 
را برای مشاوره فنی در اختیار فدراسیون قرار دهد تا پس از 
بررسی یک گزینه انتخاب و معرفی شود اما فدراسیون در مورد 
تیم فوتسال زنان سیستم متفاوتی را در پیش گرفته که می تواند 
منجر به انتخاب سرمربی براساس معیارهای جدا از دانش فنی 
باشد. »ایسنا« نوشت: کمیته فنی فوتسال اگر دغدغه تیم ملی را 
دارد باید به این قضیه ورود کند و مانع از آن شود که گزینه هایی 
که تجربه چندانی در زمینه مربیگری ندارند و صرفا در جهتی 
موافق با مشاور فنی هستند که به نیمکت تیم ملی برسند. این 
کمیته باید با بررسی دقیق رزومه نفرات، اصلح ترین آنها را 

انتخاب کند.

جنجال در پرونده انتخاب سرمربی فوتسال زنان!
هومنافاضلی

 کارشناس  فوتبال    

      وزیر ورزش وجوانان گفت: در اولین ملاقاتی که با 
رییسی، رئیس جمهور جدید حدود 40 روز قبل داشتم در 
مورد ضرورت خصوصی سازی دو باشگاه و اقدامات انجام شده 
گزارش دادم و ایشان نیز تاکید کردند تا این اقدام در اسرع وقت 
انجام شود.  مسعود سلطانی فر درباره اقدامات صورت گرفته 
برای واگذاری دو باشگاه سرخابی پایتخت اظهارکرد: کلیه 
مراحل قانونی، اداری، حقوقی و مستندسازی خصوصی سازی 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس در وزارت ورزش و جوانان 
پایان یافته و کلیه اسناد و مدارک و پرونده ها و گزارشات 

موردنیاز حدود سه ماه است که به سازمان خصوصی سازی 
و سازمان بورس و اوراق بهادار تحویل داده شده است. وزیر 
ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: قرار بود عرضه اولیه با 
۱۵ درصد سهام صورت پذیرد، ولی متاسفانه بروکراسی 
داخل دو سازمان فوق الذکر که مسئولیت اصلی و قانونی امر 
خصوصی سازی شرکت های دولتی را به عهده دارند مانع آغاز 
عملیات اجرایی خصوصی سازی دو باشگاه و عرضه سهام اولیه 
آنها به هواداران شده است. سلطانی فر افزود: در اولین ملاقاتی 
که با رییسی، رئیس جمهور جدید حدود چهل روز قبل داشتم 

در مورد ضرورت خصوصی سازی دو باشگاه و اقدامات انجام 
شده گزارش دادم و ایشان نیز تاکید کردند تا این اقدام در 
اسرع وقت انجام شود. سلطانی فر تصریح کرد: بنده بعد از 
ملاقات با رئیس جمهور دیدگاه و دستور مشارالیه را شفاها به 
وزیر اقتصاد و رییسان سازمان های خصوصی سازی و بورس و 
اوراق بهادار منعکس کردم، ولی متاسفانه هنوز اقدامی صورت 
نپذیرفته است. او تاکید کرد: برای رشد و توسعه فوتبال کشور 
باید تمام باشگاه های لیگ برتری و لیگ یک به صورت واقعی 
به بخش خصوصی واگذار و توسط سهامداران آنها اداره و در 
چارچوب ضوابط فیفا مدیریت شوند. وزیر ورزش و جوانان 
گفت: بهترین و عادلانه ترین شکل خصوصی سازی و واگذاری، 
تبدیل ماهیت حقوقی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به 

شرکت سهامی عام است. 

مسعود  سلطانی فر: 
واگذاری سرخابی ها را به اطلاع »رئیسی« رساندم 

جریمه ۱۰ میلیونی  »نیما عالمیان«
 ایسنا: رای کمیته انضباطی فدراسیون 
تنیس روی میز در مورد حرکت نیما عالمیان 
در بازی های المپیک توکیو صادر شد. جلسه 
کمیته انضباطی فدراسیون تنیس روی میز 
در خصوص اتفاقات مسابقه نیما عالمیان در 
المپیک توکیو برگزار شد. عالمیان در بازی های 
المپیک توکیو راکت خود را روی میز پرت کرد 
که این اتفاق حواشی زیادی را در پی داشت. در 
این جلسه که نیما عالمیان به صورت آنلاین 
حضور داشت، اعضا ابعاد مختلف این اتفاق را 
بررسی کردند و با توجه به عذرخواهی مجدد 
او در جلسه، رای کمیته انضباطی به شرح ذیل 
صادر شد: توبیخ کتبی و جریمه نقدی به مبلغ 

۱0 میلیون تومان.

خارجازمستطیلسبز

»کوبیاک« قصد خداحافظی ندارد
 کوبیاک اعلام کرده که فعلا قصد جدایی 
از تیم ملی والیبال لهستان را ندارد. تیم ملی 
والیبال لهستان در بازی های المپیک پس از 
شکست مقابل فرانسه از مرحله یک چهارم 
نهایی این رقابت ها حذف شد. این شکست، 
شانس والیبالیست های لهستان را برای کسب 
مدال در بزرگترین رویداد ورزشی از بین 
برد. یکی از مشکلات لهستانی ها در ژاپن، 
مصدومیت کوبیاک بود. قبل از اعزام تیم به 
المپیک، این بازیکن  دچار مصدومیت شدیدی 
شده و در نتیجه در بازی با ایران او حتی در 
زمین بازی ظاهر نشد. بسیاری از هواداران 
لهستانی متعجب بودند که آیا کوبیاک بعداز 
این مسابقات تصمیم می گیرد دوران ملی خود 
را به پایان برساند یا خیر؟ در آخرین ملاقات 
این بازیکن با هواداران، کوبیاک ۳۳ ساله فاش 
کرد که برنامه های بعدی او در والیبال چیست. 
ستاره لهستانی اعلام کرد که اگر سلامتی اش 
به او اجازه دهد، دوست دارد با این تیم به 
بازی های المپیک پاریس که قرار است در 
سال ۲0۲4 برگزار شود، پرواز کند. او همچنین 
اظهارداشت که رویای او کسب مدال المپیک 
است. بنابراین این ستاره لهستانی با اعلام این 

خبر به شایعات پایان داد.

خـــبر

 امیــررضا واعــظ آشتیانی مدیرعامل سابق 
استقلال مــی گوید با توجه به عملکردی که در 
مدیریت و عدم ثبات کادرفنی وجود داشت در 
کل آبی پوشان با توجه به نتایجی که به دست 

آورده اند، عملکرد قابل قبولی داشتند.
 عملکرد تیم در فصل چطور بود؟

استقلال را واقعا نمی توان جمع بندی کرد و 
تحلیلی از آن داشت. این تیم با عجیب ترین و 
غیرحرفه ای ترین اتفاقات روبه رو شد. استقلال 
ساختار ضعیـــف تری نسبت به پرسپولیس و 
سپاهــان داشت. من فکر می کنم اگر مشکلات 
مدیریتی استقلال به حداقل می رسیـد شرایط 

این تیم کاملا بهتر می شد. 
  لیگ برتر هم به پایان رسید ولی 

استقلال قهرمان نشد.
نمی شود کتمــان کــرد که ایـــن تیـم در 
هفته های آخر شاداب نبود و کیفیت فنی کارش 
پایین بود. مهمترین عامل این موضوع به عدم 
تمرکز فرهاد مجیدی بازمی گردد. مجیدی در 
ماه های آخر هـــم مدیرعامل بود، هم مسئول 
مالی، هم مسئول تدارکات و هم مــسئول سایر 
بخش های باشگاه. اینها باعث می شود که مربی 
تمرکز لازم را بر مسائل فنی نداشته باشد و برای 

همین کیفیت کار افت می کند.
 با حضور وزیرورزش جدید امیدوار به 
برطرف شدن مشکلات استقلال هستید؟

دولت محترم بایـــد در اســـرع وقت تکلیف 
مدیریت اســــتقلال را مشخص کند. منظورم 
از مشخص کردن وضعیـــت، تغییر در مدیریت 
است. تــغییر در مدیریـــت استقلال الزامی و 
اجباری است. واقعیــــت این است وزیر جدید 
ورزش باید تغییر در مدیریت استقلال را اولویت 
ستاره دار خود بداند. هواداران استقلال چند 
میلیون هستند و یکی از مهمـترین تشکل های 
کشور به حساب مـــی آیند. آنها باید تغییر در 

دولت را احساس کنند.
 درمورد عملکرد احمد مددی در مدت 
مدیریتی اش بر باشگاه استقلال چه نظری دارید؟

با این مدیریت فعلی چند وقتی می شود که 
باشگاه استقـــلال عملا تعطیل است. زمانی که 
من مدیــریت استـــقلال را پذیرفتم، همزمان 
معاون وزیرهم بودم؛ ولی برخی ها معلوم نیست 

چگونه مراتب را طی کرده اند.
 به نظر شما دلیل ناکامی تیم در فینال 

جام حذفی چه بود؟
در همین بازی آخر که فینال جام حذفی بود، 
تفاوت دو تیـــم در تمرکــز سرمربیان بود. 
فولاد مدیرعاملی دارد به اسم سعید آذری که 
همه کار برای نکونام کرد تا او فقط به بازی فکر 
کند. اما مجیدی چه؟ بهتر است بگویم تفاوت 
استقلال و فولاد در فینال جام حذفی در مدیران 
دو باشگاه بود. آذری اجازه نمی دهد آب در دل 
نکونام تکان بخورد، اما مجیدی به همه چیز فکر 
می کند و کمی هـــم در کنار آن به مسائل فنی 

فکر می کند. 

گفــتوگــو
امیررضا  واعظ  آشتیانی: 

 دولت تکلیف 
 استقلال را 

مشخص کند! 

سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت: با استعفای 
هیات مدیره باشگاه وضعیت بلاتکلیفی ما بدتر شد و در این 

وضعیت کاری نمی توانیم انجام بدهیم.
  نقل و انتقالات 

سیدسیروس پورموسوی درباره آخرین وضعیت تیم فوتبال 
صنعت نفت و نقل وانتقالات لیگ برتر اظهارداشت: متاسفانه 
پس از آخرین بازی مان که ۸ مرداد برگزار شد هیچگونه 
حرکت مثبتی از طرف باشگاه اتفاق نیفتاد این در شرایطی 
است که ۵ هفته مانده به اتمام مسابقات در جلسه ای که با 
مدیرعامل صنعت نفت داشتیم برنامه ها و اهداف خود را به وی 
منتقل کردیم اما به این دلیل که تیم های نفتی هر سال دچار 
بی برنامگی و عدم حمایت از شرکت نفت هستند درجا می زنیم. 

 سال به سال بدتر می شود
وی  دربــاره تکرار اتفاقات اخیر برای تیم صنعت نفت توضیح 
داد: متاسفانه امسال شرایط بدتر هم می شود سال قبل از روزی 
که به عنــوان سرمربی این تیم انتخاب شــدم ۲۱ روز به شروع 
مسابقات زمان داشتیم تا هم بازیکن جذب کنیم و هم تمرینات 
آماده سازی انجام بدهیم خیـــلی خوب هم توانستیم بازیکن 
بگیریــم اما از نیم فصل دوم به بعد مشکلات مان شروع شد 
مردم این مسائل را نمی دانستند و مـن هم نمی خواستم آنها را 

مطرح کنم وی تصریح کرد: از تیم نیم فصل اول ما ۱0 بازیکن در 
هفته های اول مصدوم شدند 4، ۵ نفر رباط صلیبی پاره کردند 
و کل فصل را از دست دادند اما کار را ادامه دادیم با این وجود 
امسال احساس می کنم صنعت نفت یکی از بدتری سال های 
خود را پشت سر می گذارد زیرا هیچ بازیکنی اعتماد نمی کند 
به این تیم بیاید. خودم به عنوان سرمربی بلاتکلیف هستم و از 

سال گذشته مطالباتی دارم قرارداد من هنوز پرداخت 
نشده است و نمی توانم به سال آینده امیدوار بمانم.

 جرائم؟
وی با اشاره به جریمه عجیب بازیکنان 

صنعت نفت توضیح داد: بیشتر بازیکنان به 
این دلیل که یک فرد غیرفنی گزارش رد 
کرده بود به دلیل استفاده نکردن از قلم بند 
جریمه شدنـــد بازیکن در تمرین قلم بند 
نبسته بود اما وقتی با عیســـی زاده  صحبت 

کردیـــم پذیرفت اشتبـــاه از جانب مجموعه 
باشگاه بوده در شرایطی کــه بازیکنان ما از باشگاه 
طلبکار بــودند جریمه هم شدند اما عیسی زاده قول 
داده جریمه ها بخشیده شـود. پورموسوی گفت:  در 
نیم فصل دوم به جز مردم آبادان هیچکس کنارمان 

نبود و خیلی از مسئولان به دلیل حرف وحدیث های مطرح شده 
نسبت به هم موضع گرفتند. 

 هزینه ها 
پورموسوی ادامه داد:  متاسفانه تیم های صنعتی ما 
در سال گذشته بالای ۱۵0 میلیارد تومان هزینه 
کردند اگر باشگاهی گفت چنین مبلغی هزینه 
نکردم شفاف و صادقانه می گویم بازیکنانی که 
ما می خواستیم و به آنها پیشنهاد داده بودیم 
گفتند فلان تیم این مقدار به ما پیشنهاد داده 
خواهش می کنم تمام قراردادها رسانه ای شود تا 
معلوم شود برخی تیم ها چه هزینه هایی 
در فوتبال می کنند. قول می دهم اگر 
در سال های آینده این وضعیت ادامه 
داشته باشــــد و نهادهای نظارتی 
و بازرسی ورود نکنند به جز 4، ۵ تیم 
سایـــر تیم ها مجبــور به انحلال 
می شوند زیرا نمی توانند تا این اندازه 
درآمد داشته باشند. وی گفت: اکنون 
بازیکنی داریم که زیر ۱0 میلیارد تومان 
قرارداد نمی بندد بازیکن جوان تیم ما 
۱۵ساله است و می گوید مدیربرنامه و 
وکیل دارم با این موضوع موافق هستیم 
اما نه اینکه قرارداد ۵0 میلیــون تومانی 

به زور ۵00 میـــلیون کنند.  

سیروس   پورموسوی:

با این شرایط اغلب تیم ها منحل می شوند

تصمیم گیری »موسوی«  و »صانعی« به جای کمیته فنی؟!


